

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelsemöte 2/10

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: Styrelsemöte 241002 justerad.pdf
Storlek: 146095 byte
Hashvärde SHA256:
655bcf5345737d18d6f06ba3ad92fbce8f7899198ff7f289bfd9dd38adfc98ab

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

Caitlin Maria Sandström

Signerat med BankID 2024-10-15 20:04 Ref: 6ba015f1-32af-4c00-af67-17441d48ca4b

LISELLE MARIA WERONICA SIMONSSON

Signerat med BankID 2024-10-15 12:24 Ref: 0efa6519-903b-4a9d-9275-f51a6d54a8d9

Selma Bergström

Signerat med BankID 2024-10-15 12:22 Ref: c93d4590-04fa-450b-b531-70e5329316be



Protokoll styrelsemöte den 2/10 kl. 17.00

Närvarande:

Caitlin Sandström Liselle Simonsson
Selma Bergström Evelina Andersson
Alice Södervall Maria Hallberg (videolänk)
Vera Hultman (videolänk)

Adjungerade:

Anna Bergh (videolänk, lämnar efter §336)

Frånvarande:

Tova Hägerstrand

§322. Mötet öppnas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 17:12.

§323. Val av mötesordförande (b)

Beslut: Caitlin Sandström väljs till ordförande.

§324. Val av sekreterare (b)

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.

§325. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Selma Bergström väljs till justerare samt tidshållare.

§326. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes.

§327. Föregående mötesprotokoll (b)

Beslut: Att föregående protokoll från den 18/9 läggs till handlingarna.

§328. Värdegrunden (i, d)

Inget att ta upp.

§329. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden

Inget att rapportera.



b. Programnämnden

Inget att rapportera.

c. Programrådet

a. Veterinärprogrammet

Inget att rapportera.

b. Djursjukskötprogrammet

Inget att rapportera.

d. Utbildning

Nästa möte är den 23/10.

e. Utbildningsnämnden

Nästa möte är den 10/10 i Umeå.

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)

Alice Södervall rapporterar. SLUSS har haft sitt höstmöte i Umeå den 27-29 september. Studentrepresentantlistan för HT24 är fastställd och platsfördelningen mellan kårerna inför VT25 är gjord. Styrelsen har fastställt Evenemangspolicyn som nu kommer att gälla vid Fokusråd och utbildningar som SLUSS anordnar. Ekonomi diskuterades kring hur man får överskottet att minska och styrelsen är överens om att det är bättre att öka utgifter än att exempelvis tillfälligt sänka medlemsavgifter.

Fokusrådet och planeringen av det lyftes, programmet kommer bli bra och är lugnt kring boende, mat mm. Det går bra för kårerna att fylla sin platser.

Det är några kårer som funderar på att göra medlemsundersökningar vilket VMF och ULS redan gjort, så resultatet från dessa presenterades.

De två som vann efter att ha svarat på välkomstenkäten ska kontaktas av Alice. Alice ska se även över Skara studentkårs fana som ska vara på VMF under 2024.

Nästa SLUSS-möte är 29/11 - 1/12 i Ultuna. Då ska vi välja nästa års kassör och revisor för SLUSS, så tips mottages gärna!

g. Externa kontakter

Vera Hultman rapporterar att hälften av alla platser på näringslivsdagen har blivit bokade.

h. Utskottsordföranden



Tova Hägerstrand rapporterar skriftligt. "UO har haft terminens första möte den 26 september. Utskotten påminnes om förhållningsregler för kåren, gällande disk och städ, samt att höstens stora städdag kommer att vara den 6 oktober. Relaxen har införskaffat en frys som troligtvis kommer att användas för självbetjäning i samband med uthyrningar och Eventutskottet ser över den förflyttade Sångboksmiddagen samt vårens zoonos. Utöver detta rullar utskottens arbete på väl och nästkommande UO-möte kommer att vara den 29 oktober."

i. Ekonomiutskottet

Selma Bergström rapporterar. VMF har blivit utloggade från Marginalen Bank. De har blivit kontaktade för att lösa så att kåren kommer in på internetbanken igen. Kåren har dessutom skaffat ytterligare en iZettle.

j. Doktorander

Inget att rapportera.

k. Studenter som orkar (SORK)

Alice rapporterar att studiesociala enkäten fortsatt håller på att sammanställas och ska presenteras på föreningsmötet.

l. Övriga rapporter

a. Ambulansen

Maria Hallberg rapporterar. Flera informationsmöten har hållits med personal på ambulansen samt haft möte med idisslarmedicin tillsammans med ambulatoriska kliniken kring hur VP23 kan se ut med intern ambulatorisk utbildning. Påbörjat info till Distriktsveterinärerna inför pilotprojektet under HT24 och utformar nu steg 2 i handledarutbildning. Arbetar med att säkerställa att det är kvalitativ tid för studenterna som åker ut.

HT27/VT28 går utökningsklasserna till nya systemet med Distriktsveterinärerna. Programstudierektorerna har börjat arbeta på övergångslösningar.

Risk- och konsekvensanalys ska genomföras under HT24, separat för studentmiljö och lärmiljö. Det bör göras relativt snart och därefter ska den revideras med jämna intervall fram till uppstarten HT27. Risk- och konsekvensanalys kommer hållas innan årsskiftet med VMF:s ordförande, vice ordförande och huvudstuderandeskyddsombud. Därefter kommer informationsmöte hållas med samtliga intresserade studenter.

Tidsplan just nu är:



- HT24: risk- och konsekvensanalys baserat på avsiktsförklaring
- 2025: prefektens inriktningsbeslut angående organisationsförändring samt slutföra avtal med Distriktsveterinärerna
- HT27 uppstart samarbete med Distriktsveterinärerna

b. EAEVE

Alice Södervall rapporterar från möte den 26/9. SLU har fram tills den 18 mars på sig att boka in omvisationen och då även bestämma sig om de tror de kan uppnå kraven eller inte. Om besök bokas in ska även en ny självutvärdering göras kring avvikelserna som ska vara klar till augusti 2025.

Hos Australien och Nya Zeeland är vi ackrediterade men har en del små avvikelser kvar att åtgärda. De kräver sedan en ganska omfattande årlig rapport för att statusen ska upprätthållas. Detta måste hittas rutiner för hur det ska genomföras.

Det kommer hållas ett informationsmöte till studenter den 16 oktober kl. 16.30 i Audhumbla. Nu är det också inbokat träffar under hösten så vi kan följa med i processen.

§330.Motion: Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen (i, b, d)

Motion godkänd på föregående möte. Ska godkännas en gång till innan det förs in i stadgarna.

Beslut: Styrelsen föreslår bifallande.

§331. Motion: Stadgeändring doktorandrådets utformning (i, b, d)

Motion godkänd på föregående möte. Ska godkännas en gång till innan det förs in i stadgarna.

Beslut: Styrelsen föreslår bifallande.

§332. Motion: Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig (i, d, b)

Motion godkänd på föregående möte. Ska godkännas en gång till innan det förs in i stadgarna.

Beslut: Styrelsen föreslår bifallande.

§333. Motion: Utöka köksposterna i KV (i, d, b)



Motion inskickad av köksmästare Arvid Törnfeldt läses upp.

Styrelsen ställer sig negativa till att införa fler poster i kåren då det de senaste åren varit svårt att fylla befintliga poster. Det diskuteras huruvida ett namnbyte från barpersonal till kökspersonal riskerar göra posten mindre attraktiv. Det föreslås att dela upp ansvaret internt inom utskottet i stället för att officiellt ändra namn på posterna i stadgarna. Styrelsen ställer sig däremot positiv till att lägga till en köksmästare.

Beslut: Styrelsen föreslår avslag.

§334. Motion: VMF ska införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen (i, b, d)

Motion inskickad av Malin Sondell läses upp.

Denna motion är en reviderad version av den motion som diskuterades på vårterminens andra föreningsmöte. Styrelsen anser att det finns ett bättre underlag denna gång motionen skickas in. Det diskuteras att det finns ett tydligt intresse för overaller bland de yngre årskurserna och styrelsen är eniga om att det kan vara positivt för studentkåren att skaffa overaller för att locka fler medlemmar. Styrelsen berömmar det stora engagemanget och arbetet som lagts ner på motionen sedan föregående version skickades in.

Beslut: Styrelsen föreslår bifallande.

§335. Motion: Tillägg i Alkoholpolicyn (i, d, b)

Motion inskickad av Festmästare Anja Sjöström läses upp.

Diskuteras att det i alkoholpolicyn redan är beskrivet att det inte är tillåtet att ta med alkohol och att klubbverket därmed har rätt att fråga vad som är i en misstänkt behållaren och konfiskera den om den innehåller alkohol. Styrelsen diskuterar att allt inte behöver stå uttryckligen i policyn eller stadgar.

Problematiken med att konfiskera parfym etcetera utan att först bekräfta dess innehåll lyfts. Styrelsen är eniga om att det denna förändring riskerar orsaka mer jobbiga diskussioner och dålig stämning. Det diskuteras även den praktiska utmaningen i att konfiskera föremål och se till att ägaren återfår dessa.

Beslut: Styrelsen föreslår avslag.

§336. Motion: Kombinationslås i hundgårdar (i, b, d)

Motion inskickad av Hundgårdsansvariga Anja Sjöström och Lina Kärf läses upp.



Styrelsen är eniga att det vore värdefullt för hundgårdsansvariga att ha lätt åtkomst till hundgårdarna. Det diskuteras problematiken med hyresgäster som lämnar gårdar låsta och inte hämtar låset eller hyresgäster som inte lämnar hundgården upplåst inför lagning. Det diskuteras även hur informationen kan lagras på ett säkert sätt.

Beslut: Styrelsen föreslår bifallande.

§337. Proposition: Studiebevakning av masterprogrammet i djuromvårdnad (i)

Proposition skriven av Liselle Simonsson presenteras. Styrelsen har fått möjlighet att göra inspel på motionen innan den skickades ut med handlingarna till föreningsmötet. Caitlin Sandström kommer presentera propositionen på föreningsmötet.

§338. Införskaffa tapp (i, d, b)

Styrelsen diskuterar ett förslag som inkommit om att införskaffa tapp på kåren. Det diskuteras vilken dryck som kan vara värt att ha på tapp och vad budgeten håller för. Om tapp inskaffas behöver systemet vara flyttbart med tanke på den kommande kårhusflytten. Selma Bergström ska kontrollera om budgeten klarar utgiften innan detta tas vidare. Sammanfattningsvis ställer sig styrelsen positiva till tapp förutsatt att budgeten tillåter det.

§339. Övriga frågor (i, d)

a. Fikapriser

Alice Södervall lyfter punkten. I Alnarp tog de mycket mindre betalt för fika och det upplevs orimligt att fika på VMF är dyrare än vad icke-SLUSS medlemmar betalar i Alnarp. Billigare priser skulle kunna dra mer medlemmar till caféerna på så vis vara lönsamt i längden. Det lyfts att det är många som inför utskottsmöten köper in fika från matbutiker i stället för att köpa mötesfika av fikautskottet. Selma har lyft detta med fikautskottet tidigare och priserna sänktes därefter, men priserna skulle behöva sänkas ytterligare. Alice Södervall ska lyfta detta med fikautskottet.

b. Årsmötet

Caitlin Sandström lyfter punkten. Årsmötet behöver tidigareläggas till den 20/11 då ett utbyte äger rum samma tid då årsmötet tidigare var tänkt. Denna förändring möjliggör även bättre överlämningar då mer tid för dessa finns. Detta kommer meddelas på sociala medier och på föreningsmötet den 3/10.

c. Kårhusflytten

Caitlin Sandström var på möte med akademiska hus den 2/10 om alternativa kårlokaler på campus. De tryckte på att kåren borde flytta in i universitetshuset, men på en mindre yta. Utöver detta har de två alternativ och dessa har endast utrymme för



kontorsrum utan möjlighet till anpassning. Festverksamhet skulle behöva äga rum i ULS kårhus. Det har också diskuterats att bygga om så att VMF och ULS är i ett gemensamt kårhus.

Att göra en frikoppling innebär att en ny värdering behöver göras av kårhuset i framtiden inför en försäljning. I samband med en frikoppling är styrelsen eniga om att kåren borde ta in en extern person att sköta förhandlingarna och driva frågan å VMF:s vägnar. Sveriges veterinärförbund och svensk veterinärtidning har blivit kontaktade. Styrelsen ska skriva ihop en annons för svensk veterinärtidning. Innan det kommer ut i ett framtida nummer behöver ett nytt bankgiro öppnas för donationer.

d. Funkismiddagen

Styrelsen planerar att arrangera funkismiddagen den 14/12. Tema diskuteras på mötet.

§340. Nästa möte (i)

Nästa möte är den 16/10.

§341. Mötet avslutas

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 19:26.